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         INTERPELACJA 7/IX 

 

Dot.  Zmiany oznakowania pionowego. 

Szanowny Panie Prezydencie, jako Radny Miasta Częstochowy, proszę o zmianę 

oznakowania pionowego i jednocześnie zmianę organizacji ciągu pieszo-rowerowego 

pomiędzy tunelem przy  Centrum Handlowym M1, a centrum handlowym Promenada.  W 

miejscu tym odbywa się sprzedaż ze stanowisk handlowych, a chodnik podzielony jest na 2 

części pieszą i rowerową(C-13 i-16 z tzw. pionową kreską), w związku z tym całość stoisk 

handlowych może się znajdować tylko na jednej stronie(zachodniej). Zmiana oznakowania na 

C-13 i-16 z tzw. poziomą kreską na przestrzeni tylko 10 metrów umożliwi ulokowanie 

stanowisk handlowych również na stronie wschodniej, a więcej stanowisk to większe wpływy 

do budżetu miasta.  Zmiana oznakowania i jednocześnie organizacji CPR na przestrzeni kilku 

metrów odzwierciedli faktyczny ruch jaki się tam odbywa, a dodatkowe oznakowanie( np. 

poziome napisy)spowoduje, że nie zmaleje, a wzrośnie w tym miejscu bezpieczeństwo ruchu. 

Wzmocnienie lokalnych handlowców i jednocześnie umożliwienie mieszkańcom naszego 

miasta zakupu bezpośrednio u producentów świeżych i zdrowych warzyw i owoców powinno 

być dla nas priorytetem. 
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Załącznik: 

• zdjęcie 


